
 
 

CASL SUSTAINABILITY STATEMENT 

 

China Aircraft Services Limited (CASL) aims to be one of the leading MRO companies by supporting 

airlines in offering safe, clean, and comfortable flights. Our mission is to help passengers reach their 

destinations on time so they can visit loved ones, explore the world, and discover new experiences.  To 

achieve this, establishing a sustainability policy and achieving its goals are the best evidence of our 

commitment. 

 

VISION 

We are passionate about conducting our business in a way that prioritizes environmental stewardship, 

social responsibility, and economic integrity. 

Sustainable practices are not just beneficial; they are essential for our long-term success and the well-

being of our community and planet. This policy serves as a definitive framework for integrating 

sustainability into every aspect of our operations. 

We will align with national policies and the action plans established by the Hong Kong SAR Government 

and the Airport Authority to achieve carbon neutrality.  

Our commitment to this goal is unwavering, and we will take the necessary steps to ensure its success. 

 

MISSION 

We will actively participate in different activities at the Airport Community and ensure that our initiatives 

have a significant impact on environmental friendliness.  Furthermore, to establish a useful and suitable 

management system and mechanism to reach our goals. 

 

VALUES 

We will create long-term value for our business by managing risk, improving operational efficiency, 

attracting customers and talent, and enhancing our brand reputation, while also driving positive 

environmental and social impact. 

To this end, we will work decisively with colleagues, partners, and contractors to develop robust 

strategies and allocate the necessary resources to deliver on our commitments. We will take action 

towards a sustainable future. 

Let us drive meaningful change that creates lasting positive impact and demonstrates its value. 

 

 

Norbert Marx 

Chief Executive Officer 



 
 

中飛可持續發展政策聲明 

CASL SUSTAINABILITY STATEMENT 

 

中國飛機服務有限公司 (中飛) 致力成為最佳之一的提供全面飛機維修的公司，並藉此支援航空公司為乘客

提供安全、清潔、舒適的航班，準時到達目的地探訪摯愛親友，或探索世界發現不同的事物。 為達致這理

想，建立可持續發展的政策並實現政策的目標，便是我們實踐承諾的最佳證明。 

 

願景 

我們對以環境管理、社會責任和經濟誠信為先的方式開展業務充滿熱忱。實踐可持續發展的操作不僅有益

每個持份者，而且對我們的長期成功以及社區和地球的福祉至關重要。這項政策是將可持續發展的理念融

入我們各個營運層面的明確框架。 

我們將與國家政策以及香港特區政府和機場管理局製定的行動計劃保持一致，以實現碳中和。 

我們堅定不移地致力於實現這一目標，並將採取必要措施確保其成功。 

 

使命 

因此，建立實用及合適的管理體系及機制有助我們達到目標。 我們亦會積極參與機場社區的不同活動並確

保我們對環境友善的倡議能得到明顯的影響。  

  

價值 

我們將透過管理風險、提升營運效率、吸引客戶和人才、提升品牌聲譽，同時推動正面的環境和社會影

響，為公司創造長期價值。 

為此，我們將與同事、合作夥伴和承包商果斷合作，制定穩健的策略，並配置必要的資源，以兌現我們的

承諾。我們將採取行動，邁向可持續發展的未來。 

讓我們推動有意義的變革，創造持久的正面影響，並展現其價值。 

 

Norbert Marx 

行政總裁 


